

One of the Clerks at the Table read the titles of the Bills to be assented to as follows:

An Act to amend the Excise Tax Act and the Excise Act (*Bill C-117, Chapter 18, 1988*)

An Act to amend the Cape Breton Development Corporation Act (*Bill C-127, Chapter 19, 1988*).

To these Bills the Royal Assent was pronounced by the Clerk of the Senate in the following words:—

“In Her Majesty’s name, the Honourable the Deputy of Her Excellency the Governor General doth assent to these Bills.”

The Commons withdrew.

After which the Honourable the Deputy of Her Excellency the Governor General was pleased to retire.

The sitting of the Senate was resumed.

The Honourable Senator Phillips moved, seconded by the Honourable Senator Marshall:

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

---

#### *Changes in Membership of Committees*

Pursuant to Rule 66(4), membership of Committees was amended as follows:

The name of the Honourable Senator van Roggen substituted for that of the Honourable Senator Stollery on the membership of the Standing Senate Committee on Transport and Communications (*14th June 1988*).

The name of the Honourable Senator Hastings substituted for that of the Honourable Senator Hébert on the membership of the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs (*14th June 1988*).

Un des greffiers au bureau lit alors les titres des projets de loi à sanctionner, comme il suit:

Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise et la Loi sur l'accise (*Projet de loi C-117, chapitre 18, 1988*)

Loi modifiant la Loi sur la Société de développement du Cap-Breton (*Projet de loi C-127, chapitre 19, 1988*).

Le Greffier du Sénat proclame dans les termes suivants que ces projets de loi ont reçu la sanction royale:

«Au nom de Sa Majesté, l'honorable Suppléant de Son Excellence le Gouverneur général sanctionne ces projets de loi.»

Les Communes se retirent.

Il plaît à l'honorable Suppléant de Son Excellence le Gouverneur général de se retirer.

Le Sénat reprend sa séance.

L'honorable sénateur Phillips propose, appuyé par l'honorable sénateur Marshall,

Que le Sénat ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

---

#### *Modifications de la composition des comités*

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

Le nom de l'honorable sénateur van Roggen substitué à celui de l'honorable sénateur Stollery sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent des transports et des communications (*14 juin 1988*).

Le nom de l'honorable sénateur Hastings substitué à celui de l'honorable sénateur Hébert sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles (*14 juin 1988*).